
Protokół nr 1/VIII/2018
 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 26 listopada 2018 r.

Posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej odbyło się w sali nr 3 w Ratuszu,
uczestniczyli w nim członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1 i 2)
stanowiąc quorum niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia. 
W posiedzeniu uczestniczyli  również  zaproszeni  goście wymienieni  na liście obecności
stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu.
Posiedzenie trwało od godziny 18:00 do 18:45.    
Nie był obecny radny Mariusz Banach.
Posiedzeniu przewodniczyła p. Elżbieta Dados – Przewodnicząca Komisji.

Porządek posiedzenia:

1.Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2019 rok (druk nr 1612-

1).

2.Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk nr 1613-

1).

3.Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.

4. Sprawy wniesione.

Przewodnicząca Komisji zaproponowała przesunięcie punktu nr 3 na początek posiedze-
nia. Z uwagi na brak sprzeciwu porządek został przyjęty i nikt więcej nie zgłosił do niego
żadnych uwag.  

Ad 1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.

Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała,  aby  wiceprzewodniczącym  Komisji  została
Beata Stepaniuk-Kuśmierzak. Po wyrażeniu zgody na kandydowanie, w głosowaniu: 8 „za”
przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” wiceprzewodniczącym Komisji Zdrowia i Pomocy
Społecznej została wybrana radna Beata Stepaniuk-Kuśmierzak.

Ad 2. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2019 rok (druk nr 
1612-1).

Jako pierwsza głos zabrała Marta Wcisło, która spytała o program walki z dopalaczami.
Stwierdziła, że z posiadanych informacji wynika, że program został zakończony w bieżący
roku i powinien być w dalszym ciągu kontynuowany.  Obecny na posiedzeniu Komisji dy-
rektor Jerzy Kuś stwierdził, że walka z dopalaczami w dalszym ciągu się odbywa  w ra-
mach walki z narkomanią i obecnie kwota na ten cel jest wystarczająca. 

Następnie głos zabrał Marcin Nowak, który złożył następujące wnioski:
1)doposażenie Straży Miejskiej o defibratory - zadanie na kwotę 70 tys. zł;
źródło  finansowania:  zwiększenie  dochodów w  dziale  700,  7005-sprzedaż  składników
majątkowych.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.



2)remont ul.Bema - zadanie na kwotę 120 tys. zł;
źródło  finansowania:  zwiększenie  dochodów w  dziale  700,  7005-sprzedaż  składników
majątkowych.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

3)remont ul. Niecałej – zadanie na kwotę 150 tys. zł;
źródło finansowania: dokapitalizowanie spółki Motor Lublin SA.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

Jako kolejny głos zabrał radny Piotr Popiel, który złożył następujące wnioski:

1) dokończenie budowy oświetlenia ulicznego na ulicy Stary Gaj przeznaczając na ten cel
kwotę 200 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 75075;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

2) opracowanie dokumentacji przebudowy ul. Janowskiej przeznaczając na ten cel 200
tys. zł; źródło finansowania: w ramach środków rozdział 60015;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

3) remont chodnika wzdłuż ulicy Janowskiej przeznaczając na ten cel 50 tys. zł; źródło
finansowania: rozdział 70005;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

4) doposażenie siłowni napowietrznej przy ulicy Skrzynickiej przeznaczając na ten cel 50
tys. zł; źródło finansowania: rozdział 70005;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

5) dokończenie budowy siłowni napowietrznej na os. Medalionów przeznaczając na ten cel
40 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 70005;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

6) budowa trybun (siedzisk) na terenie boiska do piłki nożnej (działka nr 37/34 arkusz 5
obr 49 – na wysokości działki nr 11/12 arkusz 3 obręb 49) przeznaczając na ten cel 10 tys.
zł źródło finansowania: rozdział 75075;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

7) utwardzenie terenu, montaż ławek i wiaty w okolicach zapory Zalewu Zemborzyckiego
celem wsparcia Lubelskiego Klubu Morsów przeznaczając na ten cel 80 tys.  zł;  źródło
finansowania: rozdział 75075;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.



8) rozbudowę placu zabaw (linarium) na działce nr 73/2, arkusz 29, obręb 43 (Osiedle
Słoneczny Dom) przeznaczając na ten cel 50 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 75075;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

9)  budowę  boiska  do  piłki  siatkowej  plażowej  (tereny  zielone  os.  Medalionów)
przeznaczając na ten cel 15 tys. zł; źródło finansowania: rozdział 75075;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

10)  wykonanie  ekspertyzy  stanu  technicznego  starego  młyna  w  okolicach  osiedla
Medalionów przeznaczając na ten cel 10 tys. zł; źródło finansowania rozdział 70005;

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

Następnie głos zabrał radny Piotr Gawryszczak, który złożył następujące wnioski:

1)remont pomieszczenia (archiwalnego) w  Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 1
przy ul. Pogodnej- zadanie na kwotę 25 tys. zł;
źródło  finansowania:  dział  700  Gospodarka  mieszkaniowa  (wydatki  związane  z
remontami).

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

2)remont chodników przy ul. Ściegiennego-zadanie na kwotę 30 tys. zł;
źródło finansowania: dział 600, rozdz.60016-drogi publiczne gminne.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

3)remont ul. Reymonta (od ul.Mireckiego do ul.Dunikowskiego) -zadanie na kwotę 150 tys.
zł;
źródło finansowania: dział 600, rozdz.60016-drogi publiczne gminne.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

Jako kolejna, głos zabrała radna  Marta Wcisło, która złożyła wniosek:

1)remont nawierzchni  al.  Warszawskiej  (od ul.  Zbożowej  do granic miasta)-zadanie na
kwotę 900 tys. zł;
źródło finansowania: dział 900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska.

Komisja  przyjęła powyższy  wniosek  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

Następnie ponownie głos zabrała radna Marta Wcisło, która stwierdziła, że w poprzedniej
kadencji  podejmowała  szereg  działań,  aby  poprawić  stan  powietrza  w  Lublinie,  a
następnie  zaproponowała,  aby  komisja  wystąpiła  do  Prezydenta  Miasta  Lublin  z
dezyderatem o  zwiększenie  środków  w  budżecie  na  2019  rok  w  celu  podjęcia
kompleksowych działań dotyczących stworzenia miejskiej strategi walki ze smogiem.



Komisja  przyjęła powyższy  dezyderat  w  głosowaniu:  9  „za”,  przy  0  „przeciw”  i  0
„wstrzymujących się”.

Na  zakończeniu  głos  zabrał  radny  Piotr  Popiel,  który  zwrócił  się  do  Ireny  Szumlak
skarbnika miasta Lublin o wyjaśnienie czy zawarta w budżecie obywatelskim  budowa
ścieżki  pieszo-rowewrowej  będącej  przedłużeniem  ulicy  Rąblowskiej  została  ujęta  w
budżecie i czy będzie realizowana w przyszłym roku. Pani skarbnik wyjaśniła, że zadanie
pewnie jest ujęte w budżecie skoro jest wykaz zadań zawartych w budżecie obywatelskim
i możliwe, że znajduje się pod inną nazwą.

Komisja  zaopiniowała  projekt  budżetu  na  2019  rok,  uwzględniający  przyjęte  wnioski,
pozytywnie w głosowaniu:9 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

Ad 3. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk nr 
1613-1).

Przewodnicząca  po  uzyskaniu  od  radnych  informacji,  że  nie  mają   pytań  do  projektu
uchwały poddał ją pod głosowanie w wyniku którego został zaopiniowany pozytywnie (9
głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”).

Ad 4. Sprawy wniesione.

Członkowie Komisji nie przedstawili żadnych spraw wniesionych.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółował:         Przewodnicząca Komisji

   Łukasz Kowalczyk        /-/Elżbieta Dados


